

Title (en)

Operating device for a household device and household device, in particular for preparing food, with an operating device

Title (de)

Bedienvorrichtung für ein Hausgerät sowie Hausgerät, insbesondere zum Zubereiten von Lebensmitteln mit einer Bedienvorrichtung

Title (fr)

Dispositif de commande pour un appareil ménager et appareil ménager, notamment pour la préparation d'aliments, doté d'un dispositif de commande

Publication

**EP 2455668 A2 20120523 (DE)**

Application

**EP 11187445 A 20111102**

Priority

DE 102010043846 A 20101112

Abstract (en)

The device (10) has a operating element (11) movably arranged in a retainer (14) of the device, where an operating condition setting of a household appliance is executed dependent on the defined movement of the opening element in the retainer. The operating element comprises a curved front side (16), which outwardly extends over a front-side opening (15) of the retainer and a lamellar light emission region (17) that is formed at the front side of the operating element. The light emission region is activated based on an actuation type of the operating element.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Bedienvorrichtung für ein Hausgerät (1), welche ein Bedienelement (11) aufweist, das in einer Aufnahme (14) der Bedienvorrichtung (10) bewegbar angeordnet ist und abhängig von einer definierten Bewegung des Bedienelements (11) in der Aufnahme (14) eine Betriebsbedingungseinstellung des Hausgeräts (1) durchführbar ist, wobei das Bedienelement (11) eine bogenförmige Frontseite (16) aufweist, welche sich über eine frontseitige Öffnung (15) der Aufnahme (14) nach außen erstreckt und an der Frontseite (16) ein Lichtemissionsbereich (17) ausgebildet ist.

IPC 8 full level

**F24C 7/08** (2006.01); **G06F 3/033** (2006.01); **H01H 15/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F24C 7/082** (2013.01); **G05G 1/08** (2013.01); **H01H 15/025** (2013.01)

Cited by

EP3492815A1; EP3492816A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2455668 A2 20120523; EP 2455668 A3 20171108;** DE 102010043846 A1 20120516

DOCDB simple family (application)

**EP 11187445 A 20111102;** DE 102010043846 A 20101112